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Dz-02.0021.8.2023 
 

Uchwała Nr LI/264/2023 

Rady Dzielnicy II Grzegórzki  

z dnia 29 sierpnia 2023 roku  

 

 

w sprawie wniosku do Prezydenta Miasta Krakowa w sprawie ochrony terenów zielonych 

w związku z planowaną budową kampusu Akademii Muzycznej im. Krzysztofa 

Pendereckiego w Krakowie 

 

Na podstawie § 3 pkt 3 lit. k  uchwały Nr XCIX/1496/14 Rady Miasta Krakowa z dnia 12 marca 

2014 r. w sprawie: organizacji i zakresu działania Dzielnicy II Grzegórzki w Krakowie (Dz. 

Urz. Woj. Małopolskiego z 2021 r. poz. 6696) Rada Dzielnicy II Grzegórzki uchwala,  

co następuje: 

 

§ 1. 

 

Wnioskuje się do Prezydenta Miasta Krakowa o podjęcie działań mających na celu ochronę 

zieleni i drzew na terenie planowanej inwestycji. 

 

§ 2. 

 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

 

Przewodnicząca 

Rady i Zarządu Dzielnicy II Grzegórzki 

 

Małgorzata Ciemięga 

 

 

 

 

 

Uzasadnienie: 

Rada Dzielnicy II Grzegórzki sprzeciwia się wycince drzew na obszarze, gdzie jest 

przewidywana budowa kampusu Akademii Muzycznej przy ul. Skrzatów. Budowa ta może 

mieć miejsce na sąsiednich działkach, w miejscu gdzie wcześniej miało powstać Centrum 

Muzyki. Miejsce to jest lepiej przystosowane do tego typu działań i lepiej spełnia wymogi tego 

typu obiektu w zakresie np. szeroko pojętej funkcjonalności. 
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Sprzeciw rady dzielnicy uzasadniony jest dużą powierzchnią, a co za tym idzie – dużą 

skalą przewidywanej wycinki, która może objąć nawet ponad 200 dojrzałych drzew. Fakt 

przeznaczenia terenu na inwestycję nie oznacza bowiem otrzymania przez inwestora prawa do 

beztroskiego usuwania drzew i terenów zieleni oraz do lekceważenia ich wartości 

przyrodniczej, krajobrazowej i ochronnej. Nie można również pomijać znaczenia tego terenu 

dla mieszkańców. Dokonanie planowanej wycinki zmniejszy bowiem obszar, który może na 

przykład posłużyć mieszkańcom jako strefa rekreacji i wypoczynku. Przestrzeń taka powinna 

być w miarę możliwości jak największa, gdyż pobliskie obszary są intensywnie 

zabudowywane, a co za tym idzie, rośnie liczba mieszkańców. Nie jest więc uzasadnione 

jakiekolwiek ograniczanie powierzchni terenów mogących służyć mieszkańcom do 

wypoczynku. W obrębie Dzielnicy II Grzegórzki obszarów tego typu brakuje, co uzasadnia 

sprzeciw rady dzielnicy wobec tego typu działań.  

 


